
Referat Generalforsamling den 11-11-2023 

1. Valg af dirigent; 
Valgt blev Bente Jacobsen 
Iben Friis blev valgt som referent 
 

2. Beretning af foreningens formand; 
 

Formandens beretning november 2023 

Så er vi igen samlet til generalforsamling her i vores dejlige klub – et år er gået og et nyt 

starter lige om lidt. Et nyt år at se frem til. 

Traditionen tro sluttede vi året af med vores juleafslutning med fælles gåtur, bankospil, 

æbleskiver og hygge. En rigtig dejlig dag sammen med jer. 

Og så startede vi året med en god nytårsappel med masser af snak på tværs, en let 

træning, hygge og varm suppe i klubhuset. 

Vi havde også en rigtig god arbejdsdag – tusind tak til alle jer der mødte op og gav en 

hånd med. Det er dejligt at se den opbakning til at få ordnet nogle ting i vores alle 

sammens klub. 

I sommerferien havde vi for sjov træning, som blandt andet bød på en dag med spor, 

hvor rigtig mange mødte op og prøvede kræfter med den disciplin, der var en dag med 

nosework og traditionen tro var vi også på GL. Estrup til en fælles gåtur og kaffe. 

Desværre er der ikke længere Stenalt Marked, som vi ellers har været en del af i mange 

år og haft nogle rigtig gode dage. 

Vi startede træningen op efter sommer med sommerfest. En virkelig god og dejlig dag 

med masser af godt hundearbejde, samarbejde hund og fører, glade hundefører og 

masser af snak og grin på tværs af alle holdene. 

Vi har været vært for forskellige kurser, sporkursus og agility – stor tak til jer, der får det 

hele til at hænge sammen bagved det hele. 

Vi har afholdt klubkonkurrence, nogle spændende dage med spændte, lidt nervøse men 

bestemt entusiastiske hundefører. Dejligt og tak for opbakningen til afholdelse. 

Med hensyn til konkurrencer, har vi haft både agility og lydighedsfolk afsted ude i kreds- 

og landskonkurrencer. Tak for at I på bedste vis repræsentere vores klub. 

Gennem hele året har vi sagt velkommen til rigtig mange nye hvalpe – det er dejligt og 

det er en fryd at se hvalpe som fører arbejde og hav det sjovt på banen. 

Vi er blevet beriget med to nye instruktører – Iben og Bodil, som for ganske nylig 

afsluttede deres uddannelse. Tillykke Iben (og jeg selv sagde hunden). 

Jeg vil gerne sige en stor tak til Jens Jørgen og Bo for at holde vores plads så fin, det er 

en fryd at træne hund på en så velholdt plads. 

Og stor tak til vores instruktører, der uanset vejret stiller op for at undervise os 

hundefører, de deler gerne ud af deres store viden og er der udfordringer, bliver hver en 

sten vendt for at finde en god løsning. I er guld værd – tak for jer. 

Tak til alle jer hundefører, som bakker op om jeres klub – det er vi rigtig glade for og ser 

frem til masser af timer sammen med jer her på banen og måske ude i kredsen. 

Sidst men ikke mindst en stor tak til bestyrelsen for godt arbejde gennem hele året. 



Jeg glæder mig til det næste år sammen med jer, her på banen og forhåbentlig er der 

flere, som har lyst at tage ud i konkurrencer og repræsentere os igen. 

Tak for ordet. 

Bodil Fur 

Formand Ørsted DcH 

 

Beretning godkendt  

 

3. Regnskabsaflæggelse af foreningens kasserer; 

             IGU, sporkursus, agility kursus -> tjent 5.500kr 
             Købt 2 spring 
             Købt 6 skjul 
            MobilePay vil nu tage 0,00999 % af beløbet (det bliver billigere for klubben) 

            Regnskabet er godkendt  

4. Fastlæggelse af kontingent, træningsgebyr; 
Forslag af fastholde 1250 kr. i kontingent. 
Thomas: forslår kage ordning under kontingent  
Kirsten: argumenter i mod 
Søs: kollektiv kageordning 
Bente: fremhæver at der ingen kageordning er på agility holdet 
Bente: kontingent forhøjelse -> gratis kag og kaffe herunder 
Forskellige argumenter…. for og i mod  
Fra nye hundefører -> mere information til nye hunde  
Ingen nye tiltag med kage ordning osv. 
Fast holder kontingent!  
 

5. Indkomne forslag; 
Forslag 1 
Daniel: forslag til teori aftener med tema 
  
Søs: forslår 1 månedlig teori aften 
evt. med forslag fra hundefører  
Hverdags aften 
Med tilmelding  
Bodil: almindelig træning uden hund -> teori 
Iben: forslag 4 teori aftner med tema (alle instruktør og alle medlemmer kan 
tilmelde sig) 
Jens Jørgen:  en månedlig teori aftenen - for meget, tror mere på få gange om året 
Lena: flere spot kursuser  

 
6. Valg af formand; 

Bodil Fur blev genvalgt 



             Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer; 
             Henrik Christensen – valgt, som 1. bestyrelsesmedlem.  
             2. bestyrelsesmedlem ikke aktuel i ulige år 
 
             Valg af 2 suppleanter; 
              1. suppleant: Hanne Hjort Møller – genvalgt 
              2. suppleant: Iben Friis Christensen - genvalgt 

             Valg af revisor; 
              1. revisor: Lena Katrine Berg - genvalgt 
              2. revisor: Pia Pedersen – genvalgt  
 
             Valg af revisor suppleant; 
             Susie Bojer blev genvalgt 

             Bestyrelsen består af; 
             Bodil Fur 
             Jens Jørgen Pedersen 
             Kirsten Bødker 
             Susie Bojer 
             Henrik Christensen 

 

7. Eventuelt; 
Ørsted Dch er vært / arrangør af kredskonkurrence i C-klassen den 21-04-2024 
Henrik Laage Sørensen sender mail ud til konkurrenceudvalget fro planlægning i 
starten af det nye år. 
 
Daniel har meldt ind han ønsker at blive instruktør – han starter som føl primo 
2024 

Lena; Himmerlandsgården weekenden efter C konkurrence -> planlægning  

             Thomas forslår at vi er værter for flere kursuser  

             Bente; vi skal huske at spørge om hjælp! Til mad osv. til kursuser og arrangementer            

             Bente: forslår at vi byder ind til Ørsted byfest  

             Daniel: brug @alle hvis man aflyser træning eller klubben har brug for frivillige hænder     

             Bodil: vi skal huske at ikke alle er på Facebook - måske bruge mail? 

             Bente afsluttede - Tak for god ro og orden!  

 


